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Inleiding 
Binnen de gemeente Deventer worden er wekelijks 
diverse markten georganiseerd. Naast de markten op de 
Brink in de binnenstad zijn dat de markten in 
Colmschate, De Vijfhoek, Keizerslanden, de 
Beestenmarkt en in Bathmen. 
 
Landelijk zien we de trend dat het marktbezoek 
terugloopt en ook het aantal marktkooplieden daalt. In 
Deventer is dat niet anders. Momenteel is de gemeente 
Deventer bezig met het opstellen van een marktvisie: 
hoe zorgen we ervoor dat dat markten aantrekkelijk 
blijven, zowel voor bewoners als voor kooplieden? 
 
In een peiling onder de leden van het Deventer 
Digipanel zijn vragen gesteld over hun eventueel 
marktbezoek. Waarom komen ze naar de markt en wat 
vinden ze ervan, of waarom komen ze er niet? Zijn er 
verbeteringen denkbaar waardoor de markt 
aantrekkelijker zou worden en zij er wél of vaker heen 
zouden gaan? 
 
Voor deze peiling hebben 2.251 panelleden een 
uitnodiging ontvangen. Er hebben 1.332 panelleden aan 
de peiling deelgenomen, een respons van 59 procent. 

Hieronder en op de volgende bladzijden worden de 
resultaten van de peiling gepresenteerd. De bijlagen bij 
deze notitie bevatten de integrale antwoorden op de 
vragen waarom bewoners de markt niet bezoeken 
(bijlage 1) en welke verbeteringen er toe bij kunnen 
dragen dat de respondenten in de peiling de markt 
(vaker) bezoeken (bijlage 2). 
 
Het onderstaande overzicht toont het geslacht en de 
leeftijd van de respondenten. 
 
Geslacht en leeftijd respondenten 

Man 54% 

Vrouw 45% 

Geen antwoord 1% 

Totaal 100% 
  

18-34 jaar 7% 

34-44 jaar 13% 

45-54 jaar 18% 

55-64 jaar 26% 

65 jaar en ouder 35% 

Totaal 100% 

 

Resultaten 

Dagelijkse boodschappen en marktbezoek 
Tijdens deze peiling is aan de leden van het Deventer 
Digipanel als eerste gevraagd in welk winkelgebied ze 
normaal gesproken hun boodschappen doen. Winkel-
centrum Keizerslanden (24%) en Winkelcentrum Flora 
Colmschate (16%) worden veruit het meest bezocht, op 

de derde plaats gevolgd door de Binnenstad (11%). De 
4 procent anders onderin de onderstaande figuur betreft 
vooral de Hoven, Twello en combinaties van 
winkelgebieden. 
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Vervolgens is de leden van het panel gevraagd of men 
wel eens een markt binnen de gemeente Deventer 
bezoekt. In totaal 82 procent van de respondenten 
bezoekt één of meerdere markten in Deventer, 18 
procent is geen marktbezoeker. 
 
 

Met 69 procent van de antwoorden is de zaterdagmarkt 
op de Brink de meest bezochte markt. De vrijdagmarkt 
op de Brink is met 40 procent een goede tweede. 
 
De zaterdagmarkt op de Brink is onder de 
marktbezoekers ook de veruit vaakst bezochte markt. 

 

 

 
 
 

Verdieping marktbezoek 
Hoe vaak gaan marktbezoekers naar de markt? Dertig 
procent van de marktbezoekers bezoekt de markt 
wekelijks, een derde doet dit een aantal keren per 
maand, 37 procent gaat een aantal keer per jaar naar de 
markt. 

Gemiddeld besteedt de helft van de marktbezoekers een 
bedrag tussen € 10 en € 20 per bezoek. 26 procent 
besteedt minder dan € 10 en 20 procent een groter 
bedrag per keer. Drie procent van de respondenten weet 
niet wat de gemiddelde marktbesteding is.  
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Een groot deel van de marktbezoekers bezoekt de markt 
voor specifieke en/of bijzondere producten (45%). 
Gezelligheid en de dagelijkse boodschappen zijn elk 
door 17 procent als belangrijkste bezoekreden 
genoemd, 13 procent van de bezoekers komt er 
toevallig, 7 procent om er iets te eten. 
 
Op de vraag voor welke producten bezoekers 
voornamelijk naar de markt gaan, antwoordde 67 

procent “groenten en fruit”. Vis (43%) en kaas (40%) 
volgen op de plaatsen 2 en 3, bloemen vormen met 32 
procent een goede vierde. Tien procent van de 
bezoekers zegt niet voor speciale producten naar de 
markt te komen. De 9 procent “andere producten” in de 
tweede figuur hieronder is een mix van producten als 
dierenproducten, stroopwafels, loempia’s e.a. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aan de marktbezoekers is ook de volgende vraag 
gesteld: Als u kijkt naar de markt die u het vaakst 
bezoekt, vindt u dan dat het aanbod op deze markt de 
afgelopen jaren is verbeterd, gelijk is gebleven of  

achteruit is gegaan?. De antwoorden op deze vraag 
staan in het overzicht op de volgende bladzijde. 
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Aanbod vaakst bezochte markt… 

...is 
enorm 

verbeterd 

…is 
redelijk 

verbeterd 

…is 
hetzelfde 
gebleven 

… is 
achteruit-

gegaan 

…is 
enorm 

achteruit-
gegaan Weet niet Totaal 

Vrijdagmarkt op de Brink 0% 4% 34% 34% 15% 13% 100% 

Zaterdagmarkt op de Brink 0% 8% 46% 31% 5% 11% 100% 

Dinsdagmarkt op de Beestenmarkt 0% 0% 10% 48% 38% 5% 100% 

Woensdagmarkt in Keizerslanden 1% 11% 35% 37% 7% 9% 100% 

Woensdagmarkt in de Vijfhoek 5% 24% 57% 5% 0% 10% 100% 

Donderdagmarkt in Colmschate 9% 18% 58% 9% 1% 5% 100% 

Zaterdagmarkt in Bathmen 0% 0% 63% 25% 6% 6% 100% 

Totaal 1% 9% 45% 29% 6% 10% 100% 

 

 

Bij drie van de zeven markten in de peiling geeft een 
meerderheid van rond 60 procent van de respondenten 
aan dat het aanbod er in de afgelopen jaren gelijk is 
gebleven: de woensdagmarkt in de Vijfhoek (57%), de 
donderdagmarkt in Colmschate (58%) en de 
zaterdagmarkt in Bathmen (63%). Het aanbod op de 
dinsdagmarkt op de Beestenmarkt is in de ogen van de 
meeste bezoekers (enorm) achteruitgegaan, iets dat ook 
voor de helft van de bezoekers van de vrijdagmarkt op 
de Brink, ruim een derde van de bezoekers van de 
zaterdagmarkt op de Brink, ruim 40 procent van de 
bezoekers van de woensdagmarkt in Keizerslanden en 
30 procent van de bezoekers van de zaterdagmarkt in 
Bathmen geldt. De woensdagmarkt in de Vijfhoek en de 
donderdagmarkt in Colmschate kennen een kleine 30 
procent bezoekers die vinden dat het aanbod enorm tot 
redelijk is verbeterd. 
 
 

Redenen om de markt 
niet te bezoeken 
Hiervoor is gebleken dat 18 procent van de 
respondenten geen markt in Deventer bezoekt. De figuur 
hiernaast laat zien wat de redenen hiervoor zijn. Veruit 
de meeste niet-marktbezoekers (43%) geven aan hun 
boodschappen liever ergens anders te doen. De 
bereikbaarheid van de markt (25%), geen tijd (21%), de 
openingstijden van de markt (20%) en drukte, lawaai en 
rommel (18%) volgen op enige afstand. Bijlage 1 
bevatten de toelichtende antwoorden bij deze vraag. 

 

Verbeteringen 
In hoeverre zouden bepaalde verbeteringen er toe bij 
kunnen dragen dat mensen de markt (vaker) bezoeken? 
Aan de respondenten zijn 6 mogelijke verbeterpunten 
voorgelegd. De antwoorden op de vraag zijn in het 
overzicht onderaan deze bladzijde verwerkt. 
 
Afgaande op de “ja”-antwoorden zouden meer producten 
(28%) en meer biologische producten (22%) de meeste 
kans van slagen hebben om extra bezoekers aan te 
trekken.  
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 

Verbeteringen om de markt (vaker) te bezoeken Ja Misschien Neutraal 
Waarschijnlijk 

niet Nee Totaal 

Meer producten 28% 26% 18% 13% 15% 100% 

Meer biologische producten 22% 20% 19% 15% 24% 100% 

Meer proeven, ruiken en horen 19% 23% 21% 15% 22% 100% 

Evenementen en acties 15% 23% 19% 16% 26% 100% 

Combinatie met foodtrucks 11% 19% 15% 19% 36% 100% 

Langere openingstijden 10% 14% 21% 21% 34% 100% 
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Bij lage 1 

Toelichting geen marktbezoek 
• Afstand. Als ik toevallig in de stad ben op de 

marktdag ga ik wel. 

• Als ik naar de markt op de flora wil is er geen plaats 
om de auto kwijt te kunnen. sinds de verbouwing is er 
weinig plaats om de auto te parkeren en rijdt ik door 
naar de vijfhoek. ik heb namelijk een invalide 
parkeerkaart. maar ho maar je kan nergens je auto 
kwijt. 

• Bezoek geen enkele markt i.v.m. met mijn lengte 

• De enige markt van enig formaat is op de Brink, maar 
daar kun je met de auto niet komen of je moet er de 
torenhoge parkeer tarieven voor over hebben 

• De markt in Diepenveen is heel beperkt, die in 
Deventer binnenstad is prima maar te ver weg om 
even naartoe te gaan voor boodschappen. 

• De markt op Keizerslanden is op woensdagochtend, 
wanneer ik aan het werk ben. De markt op de Brink 
maak ik zelden gebruik van, omdat ik het weekend 
liever aan andere dingen besteed. 

• De supermarkt is dichterbij en daar kan ik ‘even snel’ 
boodschappen doen. De markt is op zaterdag en dan 
is de gezinsplanning vaak overvol. 

• Doordat het voor mij onaantrekkelijk is geworden 
maak ik er ook geen tijd meer voor 

• Doordeweeks ben ik niet in Deventer. `s Zaterdags 
niet naar de binnenstad vanwege de parkeertarieven. 

• Draaiorgel. 

• Draaiorgels zijn uiterst vervelend en voor mij een 
reden om niet naar de markt te gaan. 

• Drukte. lawaai en te hoge prijzen en vaak slechte 
kwaliteit de slogan : op de markt is je gulden een 
daalder waard is bezijden de werkelijkheid. 

• Er lopen teveel mensen rond , die het er niet 
gezelliger op maken ,brutaal en contactgestoord. 

• Fysiek onmogelijk voor mij 

• Ga naar de supermarkt. Boodschappen doen is voor 
mij een noodzakelijk kwaad en daar wil ik zo snel 
mogelijk klaar mee zijn. 

• Geen behoefte aan. Dagelijkse boodschappen veelal 
online. Markt verse producten niet belangrijk genoeg. 
Overige producten geen interesse in. 

• Geen interesse 

• Geen parkeerproblemen elders 

• Geen toegevoegde waarde of producten, gedoe om 
er te komen 

• Heb geen idee waar en wanneer er een markt is. 

• Het gemak van een supermarkt dichtbij is te groot. 

• Ik ben slechtziend en dan kan ik er erg moeilijk bij de 
kramen komen! 

• Ik ben zelf marktkoopman maar ben uitgeweken naar 
Zwolle Zutphen en Nijverdal omdat er binnen 
Deventer geen mogelijkheden waren. Voor meer info 
info@ilovechurros.nl 

• Ik doe enkele keren per week boodschappen, en dan 
met de auto, bij de markt kun je je auto niet kwijt 

• Ik doe zelden boodschappen op vrijdag of zaterdag. 
En ga daar ook de stad niet voor in. Niet naar de 
markt gaan heeft niets te maken met de markt op 
zich. Ik kwam er vroeger toen ik in de binnenstad 
woonde altijd. 

• Ik erger mij kapot aan mensen die in alle groentes en 
fruit knijpen. En de markt zou fiets vrij moeten zijn, 
zodat je normaal kunt lopen en overal bij kan, zonder 
tegen fietsen aan te botsen, stoten 

• Ik heb niet zoveel met het principe van de markt; 
behalve af en toe de viskraam op de worp 

• Ik kan er niet alles vinden wat ik nodig heb voor een 
redelijke prijs...daarnaast pas ik ervoor om weet ik 
hoever te slepen met zware tassen terug naar de 
auto. 

• Ik kan geen grotere afstanden lopen, verdraag drukte 
en lawaai niet. 

• Ik sta niet achter het concept van een markt. De 
marktkooplui moeten te vroeg op, door het verkeer 
rijden en in weer en wind werken. En ik kan mijn geld 
maar één keer uitgeven. 

• Ik vind markten op zich niet vervelend om mijn 
groente etc. bijvoorbeeld te halen. Maar door mijn 
autisme is het meestal te druk, onoverzichtelijk en 
rommelig. 

• Ik werk als de markten plaatsvinden. 

• Ik woon in Bathmen en zou eventueel hier wel naar 
de markt gaan ware het niet dat er maar een enkele 
kraam staat en dit dus geen echte markt is. 

• In vergelijking met de prijzen (en zeker die van de 
aanbiedingen) die in de supermarkten worden 
gevraagd, vind ik de markt bepaald niet goedkoop! 

• Is op donderdag op de flora en dan werk ik vaak 

• Ken eigenlijk maar één goede markt, de supermarkt. 

• Komen bijna nooit op de markt, geen interesse. 

• Koop liever bij de supermarkt. 

• Markt was vroeger goedkoper met dezelfde kwaliteit 
als de winkels, maar de markt heeft al enige jaren 
hetzelfde prijsniveau als de winkels en de winkels 
hebben doorgaans meer aanbod en variatie 

• Mensen lopen overal in te knijpen en figuren die de 
fiets mee moeten nemen! 

• Niet aantrekkelijk en veiligheid er lopen personen 
rond met verkeerde bedoelingen zoals zakkenrollers / 
verslaafden enz. 

• Niet in de laatste plaats: is geen markt mee zonder 
vaste verkoop prijzen. Zijn mobiele markten die 
bovendien te hoge vaste prijzen rekenen. 

• Onpersoonlijke benadering van de verkopers ! 

• Op vrijdag werk ik, dus als ik klaar ben is de markt in 
de binnenstad er niet meer. En de andere dagen heb 
ik vaak andere verplichtingen!! 

• Op zaterdag te druk in de binnenstad Op 
woensdagen ben ik nooit in Deventer Niet in de 
gelegenheid 

• Parkeergeld in de binnenstad, daarom ga ik daar niet 
naar toe. 

• Parkeertarief en de grote markt is alleen op zaterdag 

• Parkeren in Deventer is echt te duur 

• Parkeren is in de gemeente Voorst gratis. 

• Past niet in mijn boodschapritme 

• Regelmatig teleurgesteld over de kwaliteit van de 
groenten en fruit 

• Sinds de komst van een groentezaak op de Flora 
haal ik daar mijn groente en fruit 

• Supermarkt om de hoek !! 

• Supermarktbezoek is flexibeler qua tijd en sneller 

• Te druk 

• Te veel gedoe voor te weinig meerwaarde 

• Te ver lopen met de boodschappen. Gezelligheid is 
ver te zoeken en hufterig gedrag van bepaalde 
groepen die in de nabijheid van de markt onrust 
stoken. 

• Te ver weg en gedoe met parkeren 

• Tijdens de markt tijden moeten er nog zoveel andere 
zaken gedaan worden 
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• Toen we nog in het centrum woonde gingen we bijna 
elke week. 

• Vaak op tijden, dagen dat het niet uitkomt om 
boodschappen te doen 

• Van mijn huis uit naar de dichtstbijzijnde markt is die 
op de Brink, maar het voordeel die ik kan hebben als 
ik bijvoorbeeld fruit koop op de markt ben ik al weer 
kwijt aan het bijzondere parkeertarief in de stad. 

• Vanuit mijn woonplaats (Okkenbroek) is een uitje 
naar de markt te ver en kost te veel tijd. Ik vind de 
markt wel erg gezellig! 

• Voor groente, kaas, eieren, fruit ga ik naar de 
biologische tuinderij De Haverkamp. De rest koop ik 
in de supermarkt 

• Vroeger ging ik altijd naar de markt, zowel stad ,als 
Beestenmarkt. Nu ik moeilijker loop kan dat helaas 
niet meer.( 89 jaar) 

• Vroeger was de maar een stuk leuker maar nu is het 
waardeloos 

• We hebben goede winkels in Diepenveen. 

• Weinig parkeergelegenheid én dan ook nog flink 
ervoor moeten betalen, waardoor de goedkopere 
groente e.d. net zo duur wordt als in de supermarkt. 
In Raalte en Rijssen is het op de meeste plaatsen 
gratis parkeren! 

• Wij zijn niet van die marktmensen. Gewoon 
boodschappen doen op het Winkelcentrum 
Keizerslanden. Daar is bijna alles te koop. 

• Winkels dichtbij 

• Woon in de binnenstad 

• Zaterdagochtend staat in het teken van voetbal. 
Bovendien is het aanbod beperkt. 
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Bij lage 2 

Verbeteringen om de markt (vaker) te bezoeken 
 

• Aanbiedingen. Dus als de prijs erg veel verschilt is de 
pijn het waard en betere bereikbaarheid voor mensen 
die slecht ter been zijn. 

• Aanbod van producten uit de omgeving, zoals 
vroeger, b.v. melk, eieren, speciale kaas, worst, 
groente zo van het land, fruit, bloemen en eventuele 
andere producten die in de verre omgeving worden 
geproduceerd. Deventer mosterd, Davo-bieren is ook 
zo`n product, Deventer koek, enz. Probeer deze te 
combineren op een grote speciale Deventer of 
Sallandse kraam. Een Deventer of Sallandse kraam 

• Aanpassing aan werkenden. Bv. Open tot 19.00 u. 
Vooral de buurtmarkten 

• Acties combineren aan een specifiek thema, 
bijvoorbeeld in januari aanhaken op voornemen om 
gezonder te eten 

• Af en toe een thema, met dan aanvullende kramen, 
bijvoorbeeld imkermarkt, of streekproducten 

• Als die vaker is, kan ik er vaker naartoe gaan, anders 
niet 

• Als er geen viskramen meer zouden staan, ik kan niet 
tegen de penetrante geur van vis. 

• Als er markt is er niet genoeg p[laats voor alle fietsen 
(Colmschate) kan beter 

• Als er weer meer fournituren zouden zijn, o.a. 
Sierband voor allerlei gelegenheden, o.a. met Kerst 
overal geweest voor geruit lint. Nergens te koop ! 
Zelfs niet bij een speciaalzaak in Schalkhaar, op de 
markt was alles altijd bij de fourniturenkramen te 
koop, zo`n kraam hoort er bij ! De markt moet 
speciaal en voordelig blijven. 

• Als ik sommige reacties hoor dan moeten de 
standhouders meer zeggenschap hebben en niet 
naar pijpen van de marktmeester luisteren en de 
tarieven aan passen i.v.m. met het on line kopen . 

• Als parkeren gratis wordt in het centrum van 
Deventer 

• Ambachtelijke producten, geen producten welke je 
vaak eenmalig aanschaft, niet meer kramen met 
telefoonhoesjes, wellicht een kraam van winkels uit 
de binnenstad. 

• Andere indeling. Op het moment dat je nu na het 
boodschappen doen een terras aandoet, zit je tegen 
de achterkant van de kramen aan te kijken. Meer 
sfeer en groen op de toegangswegen. 

• Andere openingstijden, meer in de middag tegen de 
avond Overdekte markthal met food erbij 
(bijvoorbeeld markthal bij fooddock plaatsen, zodat je 
boodschappen met lunch/diner combineert) marquat 
de santa Catharina, Barcelona zou inspiratiebron 
kunnen zijn. 

• Andere opstelling van de kramen zou ws. Bijdragen 
aan gezelligheid 

• Andere opstelling, zodat er binnen lege plekken zijn. 
Compacter en daardoor gezelliger. 

• Belangrijk zijn 1. constant aanbod, 2. van een breed 
palet producten die 3. in de behoefte van eenieder 
voorzien. Keizerslanden bijvoorbeeld biedt kip (Willy), 
varkens- en rundvlees, aardappelen, groente 
(vWenkop en een collega), vis en tot voor kort een 
ruim gesorteerde bloemenkraam. Dat gat moet 
gevuld worden. De Brinkmarkt vertoont ook steeds 
meer gaten: opvullen! 

• Ben persoonlijk fan van standwerkers. Zo had je in 
het verleden een bloemenverkoper, die met dat rode 

haar, waar ik graag naar bleef kijken, en af en toe ook 
wat van kocht. 

• Bereikbaarheid (parkeren) 

• Beter bereikbaar als je slecht ter been ben 

• Beter bereikbaar maken dat je de auto kwijt kunt. Het 
nodigt nu niet uit om een eind met je boodschappen 
te gaan lopen. 

• Beter handhaven op “niet fietsen” op de markt 

• Beter overdekt, ruimere tijden tot bijv. 18.00u of 
19.00u zodat je daarna lekker wat kan eten in de stad 

• Beter parkeerplaatsen voor een invalide fiets Die is 
niet aanwezig op de Flora 

• Beter toegankelijk maken kan d.m.v. beter, dus meer 
parkeerruimte goedkoper parkeren, zorg ervoor dat 
de mensen uit Deventer weer snel makkelijk en voor 
een normale prijs naar de stad kunnen. 

• Betere bereikbaarheid 

• Betere bereikbaarheid per ov (voor ouderen) en 
uitbreiding mogelijkheden fietsparkeren langs de 
randen 

• Betere en betaalbare of liefst gratis parkeerplaatsen 
in de buurt zoals in Twello en andere omliggende 
plaatsen 

• Betere fietsenrekken. Het is een puinhoop. De 
aanwezige rekken zijn niet geschikt voor de huidige 
`brede` fietsen en fietsen met tassen vol 
boodschappen. Komt U maar een kijken. Wij en veel 
andere Colmschaters komen altijd per fiets die je 
vaak niet kunt stallen. De markt moet blijven waar hij 
nu is: op het plein van de Flora. Niet terug naar de 
parkeerplaats. De parkeerplekken op de Flora zijn 
overvoI. Is het mogelijk om het gebruik van 
parkeerplaatsen bij de Scheg, bijna altijd ruimte over, 
te promoten voor langparkeerders zoals sommige 
marktkooplieden? 

• Betere parkeergelegenheid en fietsenstalling. 

• Betere/ meer plekken om je fiets te stallen! 

• Bezoek de markt iedere week 

• Bij alle kramen mogelijkheid tot pinnen (bij de 
meesten kan dat overigens al). 

• Bij de supermarkt ga ik er van uit, dat er 
kwaliteitscontrole is. Op de markt heb ik dat gevoel 
niet. Voor de goede orde Ik heb retailmangement 
gegeven en sinds mijn trouwen in 75 altijd de 
boodschappen gedaan en gekookt. 

• Bijzondere producten 

• Binnenstad markt loopt sterk achteruit. Te weinig 
aanbod 

• Biologisch niet zo weggestopt naast waar, maar meer 
prominent aanwezig 

• Biologische en streekproducten 

• Biologische producten van boeren en ondernemers 
uit de buurt. Nu is er slechts een klein stukje. Ik zou 
ook biologische planten en bloemen willen kopen. Of 
losse granen en bonen en kruiden. Textiel van goede 
herkomst. Dan met foodtruck met goede koffie is wel 
gezellig. Lokaal en biologisch dus 

• Bloemenstal op de markt in Bathmen 

• Breder assortiment en meer ondernemers zodat de 
markt een levendiger en completer aanzicht biedt 

• Combi beter parkeerbeleid. 

• Combineer het aanbod van producten op de markt 
met bezorgdiensten - met name voor grotere, 
zwaardere, meer volumineuze producten 
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• Dagelijkse groenten en fruitmarkt in de binnenstad, 
liefst biologisch bijvoorbeeld op het Broederen plein. 

• Dat de mensen eens wat minder met fietsen op de 
markt lopen en de scootmobiel bereiders eens 
rekening houden met hun snelheid en voetgangers. 

• Dat er weer stoffen op de markt worden verkocht. 

• Dat kan niet is maar 1 keer in de week. 

• De beestenmarkt op dinsdag kalft wel af. Misschien 
daar nog eens kritisch kijken naar welke producten er 
aangeboden worden. En daar de middagpauze van 
bedrijven meenemen in openingstijden. 

• De bio-markt (nu drie kramen) niet meer verstoppen 
achter een grote bloemenstand! 

• De biologische waren staan op een waaiplek in een 
uithoek. Zulke producenten verdienen een betere, 
centralere plek. Wat ik verschrikkelijk vond is dat mijn 
gemeente die zegt het beste voor onze jeugd te 
willen de beste plekken verkocht aan een e- 
sigarettenverkoper die met leugens op grote banners 
adverteerde en kinderen targete met gekleurde 
dieren e-sigaretten/vapes. Zo’n ongezonde kraam 
vond ik een aanfluiting en wettelijk gezien is het zelfs 
verboden. Dat was voor mij en andere bezoekers een 
terugkerende ergernis over de keuze die de 
gemeente maakt m.b.t. onze gezondheid en die van 
de nieuwe generatie. Die navullingen zijn zo giftig dat 
een kind eraan kan overlijden en de gemeente geeft 
dat de beste plek... schaam u diep! Die kraam hoort 
op geen enkele markt! 

• De dinsdagmarkt op de Beestenmarkt kun je beter 
opheffen, er staan (als je geluk hebt) 4 kramen 

• De gezelligheid is verdwenen sinds de kramen naar 
de terrassen toe moesten staan. Pure commercie, die 
in de wintertijd er helemaal niet toe doet 

• De indeling is soms vreemd ingedeeld. Het zou bij 
een kleine markt leuker zijn als ze in een soort rondje 
staan, oogt gezelliger. Als je dan een visje eet kun je 
ondertussen de andere kramen zien en op het idee 
gebracht worden om daar langs te gaan. 

• De kraamojes zijn sterk verminderd, maar ik vind dat 
niet erg. De producten die ik koop -groenten, vis, 
bloemen zijn er voldoende en aan de rest heb ik geen 
behoefte. 

• De kramen meer bij elkaar zetten, niet zulke grote 
lege plaatsen. 

• De kwaliteit van de non food kan beter 

• De markt blijft niets van over wat zo begrijp kan t niet 
uit met de kosten om hier te staan kijk s markt 
Apeldoorn fantastische markt t is een schande voor 
Deventer dit beetje wat er nog is 

• De markt in het centrum voorzien van meer goede 
kramen. Kijk bijvoorbeeld in Zwolle. Meer aanbod. 

• De markt is een achterhaald fenomeen uit de 
middeleeuwen. 

• De markt mag wat sneller meegaan in de 
verduurzamingstransitie. Er wordt nog teveel plastic 
gebruikt, te weinig gestimuleerd dat klanten hun 
eigen tassen e.d. meenemen en teveel weggegooid. 
Ik weet niet hoeveel mogelijkheden de ondernemers 
hebben maar zou mooi zijn als zij een voorbeeldrol 
nemen. 

• De markt op de Flora is te beperkt en de stad is te ver 
weg. 

• De markt wat krimpen, kramen dichter bij elkaar. 

• De marktprijzen zijn de afgelopen jaren hard 
gestegen, hoewel de gemeente hier waarschijnlijk 
niet veel mee kan, is dit wel de hoofdreden voor mij 
minder te kopen. De markt is niet voordeliger ten 
opzichte van lokale winkels 

• De markten buiten de Brink levendiger maken, op de 
Beestenmarkt staan soms met 2 marktkramen. 

• De onwaarschijnlijke avondopenstelling ..... 

• De opstelling die de laatste jaren gehanteerd wordt 
vind ik minder gezellig. De oude opstelling sprak mij 
meer aan. Ook heb ik het idee dat er minder 
koopwaren worden aangeboden. Als we naar een 
stad als Zwolle of Apeldoorn gaan spreekt de sfeer 
mij meer aan. Nu doe ik alleen de benodigde 
boodschappen en ga weer. In de genoemde steden 
loop ik langer over de markt. Dus meer afwisseling en 
de opstelling als voorheen zou mij meer aanspreken. 

• De opstelling van de kramen is héél erg belangrijk! 
De bloemen/plantennamen doen het heel goed. Zo 
mogelijk letten op de kwaliteit van het aanbod. 

• De opstelling van de kramen, afstand tussen winkel 
en kraam soms aan de korte kant, 

• De parkeerprijzen verlagen , meer parkeerplaatsen , 
en makkelijker bereikbaar maken ! Ook voorzieningen 
voor de andere weggebruikers zoals fietsers , 
wandelaars en gebruikers van een scootmobiel.  

• De poelier weer terug. 

• De Vijfhoekmarkt bestaat eigenlijk `maar` uit drie 
kramen natuurlijk. Aangezien 1 kraam nagenoeg 
alleen fruit heeft, zou een groentekraam al wel een 
aanvulling zijn. Weet eerlijk gezegd ook niet of de 
gemeente de ambitie heeft dit marktje uit te breiden. 
Wij wonen net in de Vijfhoek dus ik weet niet of deze 
markt al een winst is op vroeger of dat de markt 
steeds kleiner is geworden. 

• De vrijdag markt zou voor mij beter zijn om te 
bezoeken omdat ik dit liever niet op zaterdag doe uit 
geloofsovertuiging maar ook vanwege de enorme 
drukte in de stad. Dit bevalt me niet. Ik ga dan met 
een beetje tegenzin. Als de opening langer was op 
vrijdag, zou ik er heen kunnen gaan na mijn werk, 
heel makkelijk, aangezien ik op het station werk. 

• De vrijdagmarkt heeft wat meer variatie wat betreft 
kleding, bloemen, soorten aanbod van eten. Dat zou 
mij voor de zaterdag erg aanspreken. Als we 
voldoende tijd hebben, gaan wij graag naar de markt 
in Apeldoorn op zaterdag. Neem daar een voorbeeld 
aan. Dat is een markt met een leuke sfeer, veel 
mooie bloemenkramen, voeding, een beetje te veel 
dezelfde kleding. dat is het enige minpuntje. 

• De vrijdagmarkt verplaatsen naar donderdag. 

• Dichterbij (en gratis!) kunnen parkeren 

• Diverser aanbod proberen te krijgen van marktlieden. 

• Diversiteit van aanbieders 

• Door werk eigenlijk niet in gelegenheid om markt te 
bezoeken en ik ga niet voor een paar producten 
vanuit Colmschate naar de binnenstad toe. Zou de 
markt op zaterdag op de Flora zijn, dan zou ik er 
zeker naar toe gaan voor met name groente en fruit. 

• Doordat parkeren in Deventer zo duur is, ga je alleen 
maar even over de markt als je toch toevallig in de 
binnenstad bent. Het is niet aantrekkelijk om speciaal 
voor de markt naar de stad te gaan 

• Duidelijker aangeven waar en wanneer er een markt 
is en ook aangeven wat het aanbod is. 

• Duidelijkheid over wat ik waar kan vinden, producten 
clusteren zodat vergelijking kan worden gemaakt. 

• Duurzamere producten. 

• Ecologisch aanbod vergroten 

• Een aantal kramen erbij met andere producten, 
misschien iets van muziek. 

• Een andere dag in de week erbij i.p.v. vrijdag 

• Een avondmarkt veelal moeten we overdag werken. 
Zeker in de zomer maar ook in de winter met de 
geweldige verlichting op de Brink zou ik zeker vaker 
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gaan dat in combinatie met de koopavond. Of 1 maal 
per maand zoiets. 

• Een betere bloemenkraam, want kwaliteit van de 
huidige kraam is echt slecht. Verder kom ik al 13 jaar 
op de markt en ik vind het fijn en goed geregeld. En 
je bent er direct even lekker uit. 

• Een centrale stempelkaart waar we verschillende 
dingen mee kunnen halen. noem het Venter sparen 
en daar heeft iedereen De-Venter kaart nodig. Er is 
wel eens een actie geweest met eieren bij 5 kramen 
halen gratis eieren o.i.d. maar nu krijgen we stickers 
bij het stoepje, munten bij de kaasboer etc. Meestal 
haal ik iets bij max 4 kramen het zou juist uitdagen 
om iets leuks te krijgen bij aankoop bij 5 kramen of 
dat je kunt sparen voor iets leuks bij een kraam. 

• Een fietsenstalling nabij. 

• Een gezellig (achtergrond)muziekje fleurt het geheel 
aardig op! 

• Een half uurtje langer over 

• Een keer in de maand actiedag, muziek, 
standwerkers, promotie nieuwe producten 

• Een kinderspeelplek waar je kleine kinderen onder 
begeleiding alleen kunt laten om zelf ongestoord 
boodschappen te kunnen doen; groter aanbod van 
authentieke buitenlandse producten zoals Italiaans en 
Indiaas 

• Een koffiekraampje op de markt, waar je staande 
even iets kunt drinken. 

• Een markt standplaats is te duur. Een gezellige 
marktkoopman die een partijtje pannetjes op de kop 
heeft getikt en die gezellig creatief aan de man zou 
kunnen brengen kan zich geen standplaats 
veroorloven in Deventer. Dat is jammer. Juist de 
wisselende, kleinschalige marktkooplui maken een 
markt gezellig. Geld en regels hebben de markt de 
laatste jaren jammer genoeg behoorlijk ongunstig 
beïnvloed. 

• Een overdekte markthal organiseren met een grotere 
keuze uit kramen met kwaliteit . 

• Een plek waar je je tas(sen) boodschappen in 
bewaring kunt geven (Ik wil vaak nog even de stad in 
maar vind het dan te zwaar om eerst op de markt te 
kopen. Als ik een fiets meeneem om tassen aan te 
hangen is het moeilijk langs de kramen 
manoeuvreren. Misschien een route maken naar een 
plek midden op de markt waar je met je fiets naar toe 
kunt zodat hij daar kan staan terwijl je boodschappen 
doet en waar je toch snel kunt zijn met je tassen. 
Misschien tassen op wieltjes (niet te broos vanwege 
de kinderkopjes-stenen) verhuren (met een pasje of 
een borg pinnen) waar je de boodschappen in kunt 
laden en daarmee naar je auto/fiets/huis lopen? Dan 
hoef je geen tassen te slepen terwijl je op de markt 
bent (mensen kunnen dit meenemen, maar ik maak 
meestal niet echt een plan voor de markt maar stuit 
er op of kom voor iets kleins. Het sjouwen van veel 
extra`s maakt dat ik dan spijt krijg als ik teveel koop 
(Ik ben 40 en gezond, daar ligt het niet aan). Ik vind 
de aanwezigheid van de markt sowieso een reden 
om naar de binnenstad te komen, ook als ik er niets 
koop, dus andere winkels profiteren er ook zeker van, 
anders zou ik nog zelden in de binnenstad zijn, nu 
vaak op zaterdag wel even. Zou die zuinig zijn op de 
markt als ik Deventer was!! 

• Een tweede visboer 

• Entertainment op kleinschalig niveau (rondtrekkende 
muziekgroepjes, straatmuzikanten) meer sfeer 
brengen. Meer ontspannen sfeer creëren. 

• Enthousiaste marktkooplui met passie voor hun 
schone en nette kraam en met passie voor échte 

verse producten. De woensdagmarkt op 
winkelcentrum Borgele (Deventer) en de 
donderdagmarkt op Schalkhaar heb ik gemist. Ik kom 
graag bij de viskraam van Bert en Maria Blokhuis. 
Enthousiaste verkopers met échte verse producten 
en een zeer schone kraam. 

• Er gaan te veel vaste kramen weg en daar komt 
ramsj voor in de plaats, dat is niet goed. gewone 
goede waar daar komen de mensen voor. groente en 
fruit kramen zijn altijd druk bezocht ook alle kaas 
kramen 

• Er gaan veel kramen weg komen er niks voor terug 
zo jammer 

• Er is b.v. op de Brink te weinig keus in 
groentekramen. De prijzen zijn even hoog als in de 
winkel 

• Er mee stoppen. Dat scheelt een hoop ruimte, drukte 
(verkeer). 

• Er moeten meer kramen komen dan heb je meer 
keus zo als voorheen 

• Er mogen wel wat meer aan biedingen komen , de 
winkels die er al zijn hebben beter aanbiedingen dan 
de marktkooplui en dat jaagt weg. 

• Er staan heel weinig kramen en dat lokt niet uit om de 
markt te bezoeken als er meer variatie komt komen 
er vanzelf meer mensen 

• Er wordt ook iedere Donderdag markt gehouden in 
Schalkhaar met prime aanbieders 

• Er zijn te veel lege plekken op de markt, meer 
uitgebreidere markt eens per maand bijv. over de 
verschillende pleinen zou super zijn, beetje als goede 
vrijdagmarkt, zeker nu de binnenstad steeds meer 
leegstand laat zien. Ik zou met meer keuze meer 
uitgeven, ook goed voor de horeca. 

• Er zijn veel eetkraampjes die voornamelijk vis-en 
vlees producten verkopen. Een vegetarische snack-
kraam zou voor mij een reden zijn om vaker naar de 
markt te gaan. 

• Er zijn weinig Nederlandse kooplui op de markt. 

• Erg jammer dat er in de Zwolsewijk en Zandweerd 
geen goede markt is omdat er ook al geen goede 
groenteman/winkel, is 

• Eventueel kraam met fournituren 

• Exclusieve producten aanbieden die in losse 
hoeveelheden verkoopbaar zijn en/of navulbaar zijn, 
bv. wijn, koffie, zeep/lotions, 

• Extra activiteiten ontplooien tijdens de markt op open 
plekken. BV klein podium voor optredens van lokale 
zangers. Etc. 

• Extra entertainment en iets te doen voor kinderen 

• Facebookpagina met wekelijkse aanbiedingen van 
alle marktkooplieden op 1 pagina 

• Fruitprijzen moeten veel lager liggen dan bijv. Lidl 
prijzen. 

• Ga alleen voor groente en fruit, menigmaal is het 
product wat ik wil kopen er niet, excuus wat je te 
horen krijgt is vaak dat het product te duur zou zijn. 
Mijn advies, zorg dat er geen 15 in een dozijn gaan, 
ga je onderscheiden er is al te veel van het zelfde. 

• Geef de biologische afdeling een goede, zichtbare 
plek - zorg af en toe voor iets gezelligs, zoals b.v. iets 
speciaals met sinterklaas, kerst, het voorjaar, 
proeverijen, ... 

• Geen eet eiland op de zaterdagmarkt 

• Geen fietsen op markt vooral niet voor de kramen. 

• Geen foodtruckjs, dat zou ten koste van stalletjes 
gaan. Wel eventueel wat meer muziek, en beh 
draaimolen nog wat attractiefs voor kids, dat trekt dan 
ook wat meer gezinnen. 
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• Geen lege plekken tussen de kramen. Dat staat erg 
ongezellig. Meer mogelijkheden om producten in 
duurzame verpakkingen mee te kunnen nemen. 

• Geen lege ruimtes en een goede looproute 

• Geen vermindering van openingsuren 

• Gemakkelijker parkeren zou voor mij een reden zijn 
om de markt en andere evenementen vaker te 
bezoeken. 

• Geen toegevoegde waarde in deze tijd. 

• Gezellige muziekje 

• Gezelligheid muziek bijv. 

• Gezelligheid verhogende activiteiten. 

• Gezelligheid, muziek 

• Goed bereikbaar maken met openbaar vervoer. En 
meer bewaakte fietsen stallingen. En geen rommeltje 
aan overal slingerende fietsen. Ook is meer 
toezicht/handhaving gewenst in het centrum. Of 
camera toezicht nu Nederland steeds gewelddadiger 
wordt. Ook verwarde personen maken het niet 
veiliger. En het centrum heeft een zeer vuile 
uitstraling. Bijna geen handafval bakken meer 
aanwezig. Fietsers in het voetgangersgebied. Buiten 
de venstertijden busjes in het centrum. Geen invalide 
parkeerplaatsen meer voor langer dan 3 uur. 
Onvoldoende openbare toiletten. Slecht onderhouden 
straatwerk. 

• Goede vragen hiervoor, dus nee. Ik zou vaker komen 
als er inderdaad meer aanbod was van regionale 
biologische producten en vooral diversiteit aan 
biologische producten, ook niet-levensmiddelen zoals 
schoonmaakmiddelen, of bijvoorbeeld ook producten 
zonder verpakking. 

• Goedkoper aanbod 

• Goedkoper parkeren 

• Goedkoper parkeren en meer parkeerplaatsen. Markt 
op zondag. 

• Goedkopere parkeerplekken voor de markt op de 
Brink 

• Goedkopere standplaatsen? 

• Gratis goede koffie schenken bij boodschappen 
doen? 

• Gratis parkeren (2x keer genoemd) 

• Groente en fruit mogen beter, vindt dat het niet lang 
goed blijft 

• Grotere variëteit 

• Helaas niet, het is een uitstervend concept 

• Het `op de markt verdien je je brood` concept is aan 
het veranderen, meer online bestellen, meer variatie 
bij supermarkten en daar langere openingstijden. De 
markt zou daar kunnen transformeren in een soort 
evenement, proberen van nieuwe dingen, geven van 
masterklassen, muziek maken, presentaties nieuwe 
apparaten e.d. Er komt een transformatie op ons af 
en een heleboel zaken zullen anders moeten gaan in 
de aankomende tientallen jaren en kennis is 
vooruitzien. Ik geef toe dat dat een heel ander functie 
pakket zou zijn voor de huidige marktmeester, 
misschien meer samenwerking met VVV of 
bijvoorbeeld een kraam prijs afhankelijk maken van 
omzet? 

• Het aantrekkelijk maken voor de marktkoopmannen 
dit in samenwerking met de Gemeente door extra 
dingen organiseren waardoor de klant meer naar de 
markt. En reclame maken met de tekst. Op de markt 
in Deventer is u aanwezigheid een gezelligheid. 

• Het draaiorgel weren uit de binnenstad zou mij 
minder vaak uit de binnenstad en van de markt 
wegjagen. 

• Het eet-gedeelte van de markt overheerst en is meer 
dan genoeg zo! 

• Het is goed de nieuwe markt Flora. 

• Het ontbreekt me vaak aan tijd. Ben voorstander van 
de markt maar doe het altijd in combi met andere 
boodschappen Ik zoek nog wel eens een leuke pet of 
hoed. Er zijn alleen saaie mutsen. Beetje onderscheid 
en ook wat mooiere producten trekt ook meer en 
ander publiek vermoed ik 

• Het zijn al vele, vele jaren dezelfde exploitanten, 
waardoor het ook gezellig is, ik ken ze inmiddels ook 
al jaren en jaren. Maar er mag voor mij ook wel wat 
`nieuws` bij! Een andere exploitant of andere 
producten (bijv. duurzame producten). 

• Het zou een verbetering zijn meer plaatsen in 
Deventer van een markt te voorzien? Flora en 
Andriessenplein een grotere markt dan viskraam en 
loempiakraam op andere dagen heeft mogelijk meer 
kans op markt afzet. 

• Het zou leuk zijn als er meer kleine ondernemers met 
eigen gemaakte producten zouden staan. Ook ter 
plekke maken. Ambachtelijk (handgemaakte) werk 
zichtbaar maken. Zou dan wel betaalbaar voor ze 
moeten zijn. 

• Hoe bedoelt u met vaker de markt bezoeken? Wij 
gaan iedere zaterdag naar de markt op de Brink en 
lopen er gemiddeld anderhalf tot twee uur rond. Dan 
hebben we onze boodschappen gedaan en vinden 
het dan welletjes op de markt. Waar wij ons wel aan 
ergeren is het feit dat de borden waarop staat 
aangegeven dat de bezoeker(s) een 
evenementenrein betreed weggehaald zijn er en 
steeds meer mensen fietsend de Brink aan twee 
zijden onveilig maakt. Dan zie je geen handhavers of 
politie. Wel als Sinterklaas wordt binnengehaald dan 
lopen er ik weet niet hoeveel politiemensen en 
handhavers rond en zodra dat allemaal achter de rug 
is, is het weer gedaan met de toezichthouders en 
politiemensen. Ook denk ik dat marktkooplieden in 
deze tijd van markten wegblijven door de hogere 
standplaatsgelden die gevraagd worden. Moet iedere 
gemeente het onderste uit de kan hebben voor wat 
betreft de standplaatsgelden. Dat geldt ook voor de 
marktkraam verhuurder. Die schroeft op geregelde 
tijd de prijzen van een kraam goed op. Men weet dat 
marktbezoek in het algemeen minder wordt bezocht 
door de mensen want internet kaapt voor de 
ambulante handel heel veel zaken weg. Maar er moet 
ook een flinke omzet worden behaald want aan het 
eind van de rit moet er wel afgerekend worden. Mag 
het misschien ietsje minder. 

• Hoe groter het aanbod op de markt, des te minder ga 
ik naar een supermarkt 

• Hoe groter het aanbod, hoe meer mensen denk ik 
komen. Maar dit is net het probleem. 

• Hoe meer variatie aan producten hoe meer het mij 
trekt om er tijd door te brengen. 

• Hogere kramen, mijn lengte 205 cm. 

• Huishoudelijke artikelen. 

• Ik ben vrijwel elke week, 14 jaar lang, bij Lokkie, 
maude en later kelvin koffie en tosti wezen 
eten/drinken. Heel harde werker, altijd netjes en 
beleefd, veel aardige mensen ontmoet die ook bijna 
allemaal kwamen, uit Apeldoorn, Zutphen Worp, enz. 
heel jammer, Zoiets weer svp. Er kwamen veel 
oudere. Verder een goeie stoffenzaak, goeie 
hobbyzaak, kunstenaars, muziek, iets voor kinderen 
enz. De rest is er genoeg, kaas, groente, bloemen, 
heeeeel veeeel kleding bah, , 

• Ik ben zeer content met mijn wekelijkse 
marktbezoeken! 
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• Ik bestel mijn boodschappen online bij Picnic en sinds 
ik dat doe is de noodzaak om de markt te bezoeken 
sterk afgenomen. 

• Ik denk dat de markt is stil blijven staan en nu het 
slechter gaat moet er een inhaalslag gemaakt 
worden. Ik denk dat die te laat komt? 

• Ik denk dat er niet meer zoveel belangstelling meer 
voor is omdat het niet meer zo gezellig is op de markt 
altijd hetzelfde en de jongelui er geen interesse in 
heeft 

• Ik ga voor de gezelligheid en de kortere aanvoerroute 
van fruit en groente. meestal zijn de producten ook 
nog goedkoper dan in de supermarkt. de markt is 
gekrompen en de standwerkers zie je ook niet meer, 
da`s jammer maar i k kan toch altijd vinden wat ik 
zoek. meer diversiteit trekken zou een pluspunt zijn, 
maar dat is makkelijker gezegd dan gedaan. 

• Ik kan de markt niet vaker bezoeken! Ik kom al 
dinsdag, woensdag, vrijdag en zaterdag op de markt. 
Het is wel jammer dat er nu zichtbare gaten zijn 
omdat er kramen zijn verdwenen. 

• Ik kom er vaak genoeg 

• Ik kom iedereen zaterdag op de markt in Bathmen 

• Ik kom nogal eens tegen of na sluitingstijd. Een uurtje 
langer open zou fijn zijn. 

• Ik mis bv dierenbenodigdheden en een toko 

• Ik mis de ouderwetse standwerkers en merk dat de 
prijzen op de markt bijna gelijk en soms hetzelfde of 
hoger zijn dan in de supermarkt. Wellicht dat 
kwalitatief goede foodtrucks (niet teveel) ook meer 
sfeer kunnen brengen. 

• Ik mis een late markt in Deventer. Ik heb gewerkt in 
Zevenaar, en daar was er markt van 12:00 tot 20:00 
uur (op vrijdag). Vooral in de zomer lijkt mij dat fijn. 
Lekker na het eten in het avondzonnetje nog even de 
markt over. In de winter zal ik de markt dan tot 17:00, 
max 18:00 uur laten duren. 

• Ik vind de huidige opzet van de markt op een of 
andere manier niet gezellig. Ik snap de bedoeling 
naar de terrassen toe. het lijkt of er steeds minder 
aanbod is, kramen staan nu best wijd uit elkaar. Als je 
ze dichter bij elkaar zet is het misschien weer wat 
gezelliger. 

• Ik vind de markt achteruit gegaan, mijn kennissen 
vinden dit ook. De stoffenkraam waar ik voor kwam is 
er niet meer, grappige kleine originele stalletjes zijn er 
niet bij gekomen, er zijn veel zogenoemde goedkope 
budget kleding stalletjes, er zijn veel minder stalletjes. 
Zorg dat er originele stalletjes zijn met tussendoor 
bijv. burgers die eigen spulletjes maken, eigen 
gemaakte zaken. Iedereen klaagt dat de markt niet 
meer is wat het was. Het publiek is eenzijdig door het 
beperkte aanbod 

• Ik vind de markt altijd leuk en gezellig, belangrijk lijkt 
me dat het aantal kramen op peil blijft 

• Ik vind de markt tijdens de zomerkermis op de 
Beestenmarkt wel leuk om te bezoeken. 

• Ik vind de zaterdagmarkt er al een tijdje minder 
aantrekkelijk uitzien. Veel open plekken, het is minder 
één geheel geworden en daardoor minder sfeervol. 
Daarnaast is de kwaliteit van een aantal kramen ook 
niet zo bijzonder. Ik koop alleen biologische 
producten en dat aanbod mag van mij veel 
uitgebreider worden. Verbetering is dus wat mij 
betreft; meer kramen met biologische producten en 
meer kramen met producten van goede kwaliteit en 
de sfeer en aankleding kan een stuk beter. 

• Ik vind het héél erg jammer dat de markt op de Brink 
gehouden wordt, daardoor is het mooiste plein van 
Deventer 2 dagen in de week niet te `beleven`. Dus 

principieel mijd ik daarom de markt op de Brink. 
Mocht deze bv permanent verhuizen naar de 
Beestenmarkt dan zal ik er zeker meer gebruik van 
gaan maken. 

• Ik vind het jammer dat de markten op de Brink op 
twee opeenvolgende dagen zijn. Ik heb daarom maar 
één keer per week reden er heen te gaan. Als hij 
bijvoorbeeld op dinsdag of woensdag en dan ook nog 
eens op zaterdag zou zijn, zou ik misschien wel twee 
keer per week gaan. Waarbij zaterdag de populairste 
dag zal blijven. Gek genoeg ga ik eigenlijk nooit naar 
de dinsdagmarkt op de Beestenmarkt, waarschijnlijk 
omdat die wel heel erg klein is geworden. Een goede 
toevoeging zou misschien een goede, eventueel 
biologische, slager zijn. 

• Ik vind wekelijks voldoende, zou niet veel vaker gaan 
dan nu. de bio-hoek mag voor mij wel uitgebreider bv 
tuinplanten-bollen 

• Ik wil altijd graag weten waar mijn producten vandaan 
komen. Dat vind ik op de markt erg moeilijk te 
achterhalen. denk bijvoorbeeld aan keurmerken, 
ingrediëntenlijst, land van herkomst. 

• Ik zou graag rijenkramen in de lengte zien. Dit is 
gezelliger. Ik vindt de markt van nu zo in een hoek 
gedrukt. Ik zou de markt graag weer terug zien zoals 
het voorheen gesitueerd is geweest. 

• Ik zou graag stoffen willen zien op de markt van 
zaterdag. 

• Ik zou graag weer enkele kramen met stoffen 
terugzien op de vrijdagmarkt. Dan zou ik daar af en 
toe wel weer komen op een vrije dag. De 
zaterdagmarkt is voor mij in huidige staat nog wel 
prima. Misschien zie ik er wat teveel dezelfde kramen 
met goedkope kleding, maar dat is een kwestie van 
voorkeur en smaak. Het ligt verder voor mij niet 
zozeer aan de markt dat ik daar minder kom, maar 
aan maatschappelijke ontwikkelingen (waardoor ik 
meer uren en dagen ben gaan werken; voor bijdrage 
aan studiekosten van de kinderen en afbetalen 
hypotheek). Ik heb dus doordeweeks gewoon minder 
tijd om naar de markt te gaan dan voorheen. Ik hoop 
dat de markt er nog is als ik met pensioen ga over 10 
jaar.... 

• Ik zou het fijn vinden als er meer producten uit het 
Midden Oosten op de markt te vinden waren 
(producten die ook in Turkse winkels te koop zijn) en 
ook bijzonder fruit en groente die je niet in de 
supermarkt tegenkomt, maar ik begrijp best dat dat 
voor marktkooplui ook moeilijk te realiseren is. 

• In Diepenveen uitbreiden met meer producten liefst 
ook biologische groente en eerder open zou helpen, 
biologische groente in Keizerslanden ook wel. Stof in 
centrum mogelijk ook. Maar ben aan het 
consuminderen 

• In het (verre) verleden waren de producten op de 
markt, zoals kleding, goedkoper dan in de winkel, nu 
zie ik weinig verschil meer 

• In Schalkhaar mis ik de bloemen 

• Indien de Centrumbus naar de Brink en de 
Beestenmarkt zou rijden. Dus uitbreiding van de 
huidige route. 

• Is niet aan mij als burger/consument een 
beroepsgroep gratis te adviseren hoe aan verbetering 
te doen. Ervaringen bij markt Keizerslanden, 
Beestenmarkt, Brink zijn; te veel aan bezoekers, 
schreeuwerige verkopers waar mee niet te 
onderhandelen valt. Ambulante handel heeft niets 
ambachtelijks meer behoudens een verdwaalde 
stroopwafelbakker. Te veel, te groot,(behoudens 
Schalkhaar) doch allen te duur en niet rechtstreeks 
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van de teler en/of boer. Lijkt ook oneigenlijk 
concurrentie voor reguliere winkels 

• I.v.m. werk kan ik niet vaker naar de markt, anders 
zou ik zeker minimaal 1x in de maand willen gaan 

• Ja : Organiseer een markt op het Mariënburghplein, 
dat zou leuk zijn! 

• Ja minder fietsen op de markt en meer gezag dragers 
zoals boa’s en/of politie 

• Ja parkeergeld afschaffen. 

• Ja zeker Fietsen buiten de markt parkeren, zodat het 
wandel / winkel gebied normaal te benutten is, en 
meer ruimte in de ‘straten’ creëren. Dus bredere 
‘straten’ tussen de kramen 

• Ja, een folder in de bus wanneer welke markten zijn. 

• Ja, graag zie ik dat er ook 1 x in de maand of per 
kwartaal een bijzonder markt komt op het Grote 
Kerkhof. Biologische, Vegan, 
Duurzaamheidsproducten, voor dieren, uitleg van 
boeren uit de omgeving over hun producten etc. 

• Ja, meer ruimte voor vernieuwende producten! Ik heb 
ooit eens geïnformeerd naar de mogelijkheid tosti`s 
en smoothies te verkopen op de markt, maar er is 
alleen ruimte voor het standaard aanbod gebakken 
vis, loempia`s en die vette zooi....de suggestie voor 
foodtrucks juich ik dus van harte toe!!! 

• Jazeker, bijvoorbeeld bij de biologische bakker op 
zaterdag: de mogelijkheid toelaten voor een klein 
terrasje, waar je bijvoorbeeld koffie kunt nuttigen met 
iets lekkers van de bakker zelf, dit geldt uiteraard 
voor meerdere kraampjes. laat die beperkende 
bepalingen (door de bestaande horeca-lobby...?) toch 
eens los en maak er iets veel gezelligers van! 

• Je zou sferen/ hoeken kunnen creëren. nu staat er 
een brood en worst bij elkaar in een zelfde soort 
opstelling, dat vind ik een heel leuk hoekje. ik vind het 
leuk als er een gevarieerd aanbod van producten is, 
en dat is zo op de brink. In keizerslanden ben ik 1x 
geweest, maar vond het zo `klein` dat die voor mij 
geen meerwaarde heeft. 

• Je zou winkelwagens meer kunnen stimuleren als in 
huur/ergens neerzetten e.d. evenals drempel tot de 
markt in Deventer binnenstad verlagen door lagere 
parkeertarieven te vermarkten. Probleem is dat 
Diepenveen te klein is voor goed aanbod, de 
binnenstad eigenlijk prima maar te ver weg om ons 
aan te trekken, Keizerslanden markt zou het beste 
compromis moeten zijn maar is niet onderscheidend 
genoeg van de supermarkten daaromheen qua 
assortiment en/of prijs. In ieder geval; goed initiatief, 
succes! 

• Juist door de terugloop van de kramen is het niet 
meer gezellig op de markt waardoor er steeds minder 
mensen naar de markt gaan. Het lijkt mij dat er 
voldoende mogelijkheden zijn om de markt 
aantrekkelijker te maken waardoor er meer mensen 
komen. Misschien moet het bedrag van de plaatsen 
dat de gemeente Deventer int naar beneden zodat er 
meer acties en aanbiedingen gedaan kunnen worden 
waardoor er weer meer mensen naar de markt gaan. 

• Keuze is beperkt, helemaal met de terugloop. Meer 
kraampjes zou leuk zijn. Hoef ik niet altijd naar 
Apeldoorn toe. Misschien idd combineren met 
foodtrucks etc.  trekt meer gezelligheid. 

• Klantbenadering verbeteren inzake geleverde 
producten die minder van kwaliteit zijn dan verwacht. 

• Kleding 

• Kleiner opzetten, nu teveel leegloop van kramen die 
niet aanwezig zijn! 

• kleinere markt met lokale agrarische ondernemers 
(voorzover die dat willen) 

• Kom is met wat nieuws nu zo afgezaagd 

• Komen te weinig in het winkelgebied. Wonen buiten 
af en gaan 1 keer per week naar de supermarkt. 

• Kraam met alleen regionale producten ( herkomst 
duidelijk aangeven ) met aantrekkelijke aanbiedingen 

• Kraam met plastic / verpakking vrije producten 

• Kramen met Stoffen, coupons, hobbyartikelen 
Grotere diversiteit op de vrijdag en zaterdagmarkt. 
Vroeger had je zo’n man met kamerplanten, die 
maakte er echt een show van. 

• Kwaliteit is niet verbeterd de laatste jaren! 

• Kwaliteit producten verhogen. Ik loop bv 
kledingkramen altijd voorbij. Niet mijn smaak en niet 
mijn kwaliteit. 

• Kwaliteit van de producten is laag. Dit geldt ook voor 
het fruit. 

• Lagere prijzen 

• Lagere prijzen dan supermarkt 

• lege ruimtes vermijden, dus de kramen compacter bij 
elkaar. 

• Live muziek (3x keer genoemd) 

• Lokale biologische producten 

• Maak bekend in het Deventer Nieuws (krant) wat voor 
acties er op de markt zijn... 

• Maak de markt wat kleiner en laat een evenement 
toe. theater, muziek, etc. 

• Maak de marktopstelling gezellig; door bepaalde 
opstellingen is het vaak guur en winderig en daardoor 
niet aantrekkelijk. Het (onverwacht) wegblijven van 
bepaalde kramen maakt marktbezoek minder 
aantrekkelijk. Nodigt niet uit om weer naar de markt 
te gaan, zeker als je niet veel tijd hebt. 

• Maak het gezelliger zodat het meer een leuk uitje 
wordt ook gekeken naar de toeristen. 

• Maak van een product een beleving 

• Makkelijker en goedkoper parkeren, bewaakte 
fietsenstalling tijdens de markt, b.v. bij de Waag. 

• Markt en zijn goed zoals ze zijn. 

• Markt in deze hoedanigheid is niet meer van deze 
tijd. Zaterdagmarkt is prima. Markten door de week 
schuiven naar einde middag, begin avond. Gros van 
de mensen werkt. Op zeker als de tijden veranderen 
men ook naar deze markten gaat. Wij wel!! Test het 
eens 

• Markt is een beetje achteraf op de Flora 

• Markt met biologische producten middenin de week 
(b.v. woensdag) 

• Markt op Colmschate is heel gezellig geworden en 
prima aanbod. 

• Markt op het Andriessenplein/ Vijfhoek, langere 
openingstijden, ruimer aanbod en veiliger voor de 
bezoeker. Nu rijden de auto’s vlak langs je heen als 
bezoeker of zelfs door de wachtrij! 

• Markt stempel kaart met korting of kadootje? 

• Markten zijn over het algemeen prima, houden zo! 

• Marktkramen en omliggende horeca beter afstemmen 

• Marktmunten bij aankopen boven 5 euro die bij elke 
marktkoopman inwisselbaar zijn voor een percentage 
korting 

• Meer aan de randen van de dag en goed bereikbaar 
(parkeren) 

• Meer aanbiedingen 

• Meer aanbod diverse producten 

• Meer aanbod van exotische producten zoals groente, 
fruit, maaltijden uit landen binnen en buiten Europa. 
Diversiteit wordt groter en trekt ook meer mensen. 
Kijk bijvoorbeeld naar de Albert Cuypmarkt in 
Amsterdam. Nu is het aanbod veel van hetzelfde en 
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nodigt niet echt uit om hiervoor speciaal naar de 
markt te gaan. 

• Meer aanbod van gezonde snacks en boeken 

• Meer aanbod van producten; kleding en niet meer 
food kramen 

• Meer aanbod van verschillende producten,  in de loop 
van de jaren zijn er aardig wat kramen verdwenen 
met aanbod van kleding etc.. Misschien is de huur te 
hoog voor marktkooplui. 

• Meer aanbod, variatie. 

• Meer andere kramen mis de kraam met sokken en 
ondergoed brood handwerkkraam 

• Meer biologisch aanbod (2x keer genoemd) 

• Meer braderie elementen toevoegen . Is het een 
beleving? Een keer in combinatie met kleedjes 
markt? Tijdens de kermissen bv kleedjes markt op de 
Beestenmarkt. Lokale ondernemers uitnodigen wat zij 
nodig hebben om een keer/keren op de markt te 
willen staan? Het verdienmodel aanpassen, kosten 
anders omslaan om kleine bedrijven mét weinig 
marges wel rendabel te laten zijn? In combinatie met 
een ruilbeurs? Een verenigingen markt? Doelgroepen 
activiteiten. Sociale ontmoetingsplek met 
maatschappelijke organisaties. 

• Meer diverse producten. en vooral meer kramen. dus 
waarschijnlijk de sta-prijs verlagen. 

• Meer diversiteit aan aanbod. Opstelling van de markt 
veranderen. Knusser maken. Niet van die grote gaten 
in de opstelling. Zorgen voor meer uniek aanbod. 
Aanvullend op supermarkt. 

• Meer diversiteit als aanbod op de markt. Mis een 
patatkraam, poffertjeskraam, vers gebakkraam en of 
een koffiebrander. Het is teveel van hetzelfde 
allemaal. 

• Meer diversiteit in aanbod. Indeling/inrichting van 
kramen en looproute 

• Meer drogisterij artikelen. 

• Meer duurzame en biologische producten. Meer 
kleinschalige initiatieven. Meer lokale producten. 

• Meer ecologische producten voor mens, dier en huis 

• meer en gevarieerder aanbod van producten 

• Meer fietsenstalling 

• Meer fietsparkeren in de nabijheid. Nu moet er nog 
teveel gelopen worden. 

• Meer gratis parkeergelegenheid 

• Meer handels waar uit de regio / minder staan geld 
voor kraam houders / de markt beter promoten en 
terug naar de ouwe indeling 

• Meer hoogwaardige, speciale (geen supermarkt 
assortiment), verse en lokale streekproducten. 
Hoogwaardige of bijzondere eetkramen, niet alleen 
de standaard Vietnamese loempia’s, stroopwafels en 
friet. 

• Meer in de wijken 

• Meer kleding 

• Meer kramen 

• Meer kramen biologische producten 

• Meer kramen met andere producten, kaarten, tassen, 
sokken en ondergoed etc. 

• Meer kramen met bijzondere dingen 

• Meer kramen oogt gezelliger. 

• Meer kramen terug komen er staan er steeds minder 
en er zitten gaten tussen 

• Meer laten zien wat mensen verkopen en geef wat 
gratis aan mensen om te proberen dan komen ze 
terug 

• Meer leuke kramen . De markt op de flora is op dit 
moment de leukste markt . Van alles wat. Ook kleding 
is gezellig op een mark. 

• Meer marktkramen op de markt in de Vijfhoek 

• Meer mogelijkheden om de fiets mee te nemen over 
de markt. Dit is nu onhandig. Hierdoor kan ik niet veel 
boodschappen meenemen. 

• Meer multiculti karakter 

• Meer producten eten en drinken 

• Meer producten rechtstreeks van boeren uit de buurt. 

• Meer producten uit het buitenland en kruiden. 

• Meer producten zoals Biologisch 

• Meer samenwerking tussen partijen als horeca, 
cultuur organisaties (m.n. amateurkunsten), 
interactieve gebeurtenissen zoals kooplui die showtje 
maken, en stunts zoals elke 100e bezoeker aan de 
kraam een gratis ding 

• Meer sfeer met extra aanbiedingen en gezellige koffie 
kraam en misschien achtergrond muziek 

• Meer stoffenkramen 

• Meer stoffenkramen en zeker een stoffenkraam in 
Colmschate 

• Meer variatie (2x keer genoemd) 

• Meer variatie en geen drie viskramen naast elkaar. 

• Meer variatie in producten. Ook mee non-food. 

• Meer variatie met meer kramen. Tevens meer 
kramen van hetzelfde product(en). Zoals in Apeldoorn 
het geval is. 

• Meer variatie, minder leegstand en ik denk dat Food 
van over de wereld erg trekt. 

• Meer variatie. Veel kleding op de markt. Niet echt 
afwisselend. Ga liever naar de markt in Apeldoorn. 
Veel meer keus. 

• Meer variëteit in aanbod. Middag markt/avondmarkt 

• Meer verschillende kramen, het is nu zo veel van het 
zelfde 

• Meer verschillende producten 

• Meer wereldse voedselproducten om te ruiken, kijken 
en proeven om uiteindelijk thuis te bereiden 

• Meerdere aanbieders 

• Minder goedkope kleding en prullaria. Meer gezonde 
voeding. 

• Minder kleding en “pop-up”-kraampjes! 

• Minder kraampjes met ` Chinese producten. stabiele 
opkomst. de laatste tijd zie je steeds meer kramen als 
het hun niet uitkomt niet op de markt staan. Willem en 
Thuis staan er altijd met hun kramen. Brood is 
regelmatig afwezig. vis is altijd aanwezig. bloemen is 
ALTIJD aanwezig. fin zulke betrokken en altijd 
aanwezige marktkooplui ... 

• Minder lege plekken, aansluiten aan elkaar. 

• Minder markten verspreid over Deventer, helpt de 
combinatie met winkels en interesse van 
ondernemers voor de binnenstad 

• Minder nadruk op consumptie ter plekke (snacks) en 
goedkope kleding, telefoonhoesjes, kaarten etc. en 
meer nadruk op kwalitatief goede versproducten 
(vlees, vis). 

• Minder nonfoodprodukten en verbeteren 
bereikbaarheid van de binnenstad per fiets; minder 
autoverkeer dus en betere afstelling stoplichten 
Brinkgeverweg t.b.v. fietsen. 

• Minder opdringerige horeca-terrassen. 

• Minder overlast van fietsen. Geen gaten in de 
opstelling van de markt 

• Minder plastic 

• Mis echt de stoffen en garens. meer stuntprijzen (als 
in action prijzen ) 

• Misschien kantklare maaltijd zoals nu bij de Turkse 
stand en Vietnamees loempia, om meer van deze 
soort eten soort te verkopen. Een paar jaren geleden 
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zijn er ook kraampjes die fruit of bloemen biedingen 
doen, dat is gezellig. 

• Misschien meer streekgebonden en -gemaakte 
producten. Meer variatie in aanbod stoffen, ook op de 
zaterdagmarkt. Af en toe een standwerker. Ervoor 
zorgen dat standhouders ook bij minder weer 
aanwezig zijn om het aanbod op peil te houden en er 
geen lege plekken ontstaan tussen de kramen. 

• Misschien weer wat standwerkers aantrekken. Een 
ouderwetse patatkraam? Als gemeente niet het 
onderste uit de kan willen hebben aan marktgelden, 
maak het ook voor de marktlieden aantrekkelijker. 
Laat de marktmeester een beetje soepel zijn als het 
gaat om het handhaven. 

• M.n. op de vrijdagmarkt de kramen in betere 
opstelling, dichter bij elkaar, compacter. 

• Moeilijk te zeggen, waarschijnlijk spelen het internet 
en supermarkten hier ook een grote rol in. Ik denk 
zelf dat de markt in de steden straks overbodig zal 
zijn. 

• Mogelijk folder met acties in de buurt verspreiden? 

• Mogelijkheid om er iets te eten is er al voldoende lijkt 
me. De combinatie met muziek en verschillende 
vormen zal wel mensen trekken, mij in ieder geval 
wel. 

• Mogelijkheid om te pinnen 

• Muziek Iets te doen voor kinderen bijv. schminken 
Suikerspin, spatschilderij maken, Campagne dat de 
markt goedkoper is dan de supermarkt 

• Muziek, 

• Na de markt even lekker een terrasje pakken......en 
dan komt die herriebak van een 
schoonmaakborstelwagen ....Maak die wagen 
geluidsloos/arm. 

• Niet alleen de standaard producten aanbieden zoals 
loempia’s vis enzovoort, ook de lokale aanbieders 
voorrang geven. 

• Niet echt . Ik ga speciaal voor fournituren en stoffen. 
Meer stoffen zou mij uitnodigen tot meer bezoek 

• Niet teveel kraamverkoop op andere dagen in 
Deventer. Bv. op het winkelcentrum Borgele 
meerdere dagen in de week een stinkende loempia 
kraam. Ga voor kwaliteit en niet voor horlogebandjes 
en telefoonhoesjes. 

• Niet verder verminderen aantal stallen Vrijdag markt 
op de Brink is vooral voor allochtonen belangrijk; kan 
misschien beter naar de buurten waar deze mensen 
wonen 

• Niet verplaatsen naar andere locatie 

• Nog meer biologische producten 

• Nog meer diversiteit; meer buitenlandse producten 

• Of bezoek van de markt in de wijk voor mij mogelijk 
is, heeft te maken met mijn werktijden. De markt in 
Colmschate is op mijn werkochtend en ik mis daar de 
stroopwafelkraam. Het aanbod daar is in de loop der 
jaren minder geworden en minder aantrekkelijk. De 
markt in het centrum is prima, maar verder fietsen en 
vrijdag op mijn werkdag. De kaasboer in de Vijfhoek 
is mijn drijfveer om daar naar de markt te gaan en 
dan ben ik meestal vrij. Ik vind groenten en fruit in de 
supermarkt prima, dus ik ga echt voor iets extra’s of 
anders naar de markt (fournituren, goedkope kaas, 
stroopwafels, goedkope tuinplanten, speciaal brood 
(biologisch of uit de streek)). Op zaterdag naar het 
centrum gaat altijd wel gepaard met een kort bezoek 
aan de markt, maar daar is voor mij geen “trekker” 
om er speciaal naar toe te fietsen. 

• Ons marktje hier in Diepenveen biedt, hoewel goed, 
wel héél weinig. 

• Ook op vrijdagmiddag open. Misschien ook als er 
thee-/koffieproducten verkocht zouden worden. Of 
kant en klaar maaltijden. 

• Op de markt is een gulden geen daalder meer waard. 
Ze zijn niet meer echt veel goedkoper. 

• Op de woensdag markt op de vijfhoek meer kramen, 
met meer aanbod. 

• Op donderdag doen we altijd de 
weekendboodschappen in de supermarkt. Dan is er 
ook markt, maar is niet interessant. 

• Op Keizerslanden weer meer aanbod, markt lijkt nu 
zo terug te lopen dat ik de toekomst somber inzie 

• Op vrijdag en zaterdag geen draaiorgel in de 
binnenstad (in ieder geval niet elke week). 

• Op vrijdag is het voor mij vaak te kort om samen met 
mijn zoontje na schooltijd en eten nog even langs de 
markt te kunnen. Daarom ga ik veel vaker zaterdag. 
De kleine markt in Schalkhaar op donderdag staat 
helemaal niet benoemd, maar deze wordt ook nog 
bezocht. 

• Op vrijdag tot na de lunchpauze open, dus tot 14.00 
uur. 

• Op vrijdagmiddag hebben meer mensen vrij dan 
vrijdagochtend. Het valt op dat er minder 
marktkramen zijn. Wellicht kunnen deze iets 
geconcentreerder worden neergezet zodat het iets 
knusser wordt. Zelf heb ik voldoende aan de huidige 
aanbieders en mis niets. Ik ga overigens ook iedere 
week naar de zaterdagmarkt maar dat kon ik niet 
invullen in het formulier omdat slechts 1 keuze 
mogelijk was. Dit geeft mogelijk een vertekende 
uitkomst uit het onderzoek. Formulier had ook wat 
overige vragen betreft beter opgesteld kunnen 
worden om juist beeld te krijgen. Een standwerker 
vind ik altijd wel grappig op de markt voor de sfeer, 
ook al koop ik er zelden iets bij;-). Het is lastig dit aan 
te pakken omdat het mi niet ligt aan de markt zelf 
maar aan gemak(zucht) van klanten. Winkelcentrum 
Colmschate, Keizerslanden en Rivierenwijk zijn 
onlangs allemaal prachtig opgeknapt. Waarom zou je 
naar de markt gaan als je alles in 1 keer kunt halen 
met de auto in Keizerslanden. Mooi weer helpt ook;-). 

• Openbaar toilet, Een tweede groente kraam. 

• Opstelling van de kramen.........sommige worden ten 
tijde van de kerst teveel weggestopt achter de grote 
dennenboom. 

• Opstelling van de markt zoals het vroeger was.nu is 
het een saaie boel. 

• Opstelling, waardoor er een ronde ontstaat. Nu is het 
een wel erg naar vele zijden open gebeuren. 

• Opzet groter 

• Ouderwetse ambachtelijke uitstraling, `de Deventer 
middeleeuwse markt`. Het Dickensfestival als 
voorbeeld. Bijvoorbeeld een smid met een echt 
kolenvuur die hoefijzers maakt of ambachtelijke 
manden vlechten. Als de gemeente dit slim opzet 
(marketing) kan het ons een constante stroom aan 
toeristen opleveren in plaats van een keer per jaar 
(Dickens festival). 

• Overal kunnen pinnen en minder drukte en wat 
netter. 

• Overdekte markt die ook in de avond open is 

• Overige evenementen in de stad maken dat ik 
toevallig wel eens op de markt beland. Ik ga niet 
gericht naar de markt. 

• Pagina op internet over de markten. Wie er staat, 
welke producten, welke evenementen tijdens de 
markt, wanneer en hoe laat. Ook iets voor kinderen 
misschien, mini kindermaten o.i.d. 
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• Parkeergeld tijdens de markt is niet aan de orde, of 
een overdekte fietsenstalling op de markt is terug. 

• Parkeerruimte. 

• Parkeerkosten verlagen. Voordat je ook maar iets 
gekocht hebt ben je al geld kwijt 

• Parkeerproblematiek bij markten, niet dichtbij (zoals 
de Brink) 

• Parkeren beter en goedkoper maken 

• Parkeren in de binnenstad is te duur .Mensen gaan 
naar elders b.v. Colmschate of Twello . Openbaar 
vervoer moet tot de Brink rijden. 

• Parkeren; als ik nu op de Vijfhoek voor een kraam 
sta, sta ik bijna tussen de auto’s... En die drukte 
wordt alsmaar erger. 

• Pas het parkeerbeleid aan. Zorg dat het voordeel van 
de markt ten opzichte van de supermarkt blijft. Vrij 
parkeren in het weekend. Naar de markt gaan moet 
vooral gezelligheid mee brengen en dat begint in de 
portemonnee. Een marktbezoek moet ontspanning 
geven en geen race tegen de klok. Met de kinderen 
naar de markt gaan voor fruit en groenten of verse 
koeken van de bakker en vervolgens toch even langs 
de viskraam voor een grote zak kibbeling en 
uiteindelijk terug bij de auto en een bon onder de 
ruitenwisser. 

• Persoonlijk vind ik dat de biologische producten op de 
zaterdagmarkt, weliswaar fijn dicht bij elkaar, wel een 
beetje in een weggedrukt hoekje staan. Zij zouden 
wat mij betreft de beste plek op de markt mogen 
krijgen. Verkopen per slot van rekening de meest 
duurzame producten. Ik zou het voor de rest van de 
markt ook een goed idee vinden dat de kramen met 
de rug naar elkaar zouden staan en met het zicht 
naar de terrassen. Zodat je van een terras lekker 
naar de kramen en de bezoekers kunt kijken. En ik 
zou het goed vinden als de kramen op elkaar aan 
zouden sluiten, zodat er geen enorme gaten vallen in 
de markt. 

• Poelier wordt gemist in Deventer (alleen op za-markt) 

• Prijs kwaliteit verhouding kan veel beter t.o.v. de 
supermarkten, lijkt af en toe op een te duur betaalde 
stortplaats, met verrotte groenten en beurs fruit, en 
de prijsafspraken tussen de visboeren wat uitmondde 
in de kibbelingenoorlog afgelopen december versterkt 
het idee dat je jaren belazerd bent en veel te veel 
hebt betaald. 

• Prijsverhouding het is vaker nog goedkoper elders 
dus dan is de markt niet meer aantrekkelijk en het 
scheelt je tijd. Zorgen voor meer veiligheid en toezicht 
men is kwetsbaar op de markt omdat je daar toch wel 
vaak met contanten betaald er lopen tegenwoordig 
steeds meer ongure types rond zakkenrollers, 
verslaafden enz. 

• Probeer voor de Beestenmarkt meer kramen te 
krijgen. Zoals bloemen en bakker. Nu is het aanbod 
te gering om meer mensen te trekken. Eventueel 
aantal gratis parkeerplaatsen met parkeerschijf. 

• Producten die niet in de winkel te koop zijn en betere 
kwaliteitsproducten. 

• Punten sparen 

• Quad kleding, echt veel betere kwaliteit, ook dat de 
marktkooplieden goed Nederlands spreken en 
klantvriendelijk. Meer Nederlandse marktkooplieden, 
niet voornamelijk allochtone marktkooplieden. 
Goedkopere producten. Beter begaanbaar voor 
minder valideren. 

• Ruimer aanbod, de ochtend alleen is voor mij 
voldoende op weg / tussen mijn werk door . Maar in 
de loop van de tijd staat er alleen nog de groente en 

fruit kraan. Hoge gunfactor voor een groenteboer die 
daar staat zonder poespas. 

• Ruimer van opzet het is altijd vrij krap met de rolstoel 
tussen de geparkeerde auto`s door te komen. 

• Ruimere openingstijden zouden er misschien voor 
zorgen. 

• Ruimere sortering. 

• Schaf draaiorgels af. 

• Sluiting iets later in de middag. 

• Soms kom ik speciaal voor een kraam naar de markt, 
en dan is die kraam er niet!! Daardoor doe je je 
boodschap toch ergens anders en kom je niet snel 
meer terug. Volgens de marktkoopman komt hij niet 
altijd vanwege teruglopende verkoop. Tja...als hij er 
niet is, kan ik ook niet wat bij hem kopen!! 

• Soorten kramen bij elkaar 

• Specifiek product: kaas 20+ 

• Stabiliteit behouden 

• Standwerkers 

• Standwerkers 

• Stoffenkramen, fruitkramen, schoeisel, huishoudelijke 
artikelen 

• Te weinig concurrentie waardoor er geen of 
nauwelijks aanbiedingen zijn. in Schalkhaar mag wel 
een grotere markt georganiseerd worden 

• Tijd van de vrijdagmarkt kan ruimer 

• Tijden zijn dramatisch: er moet ook gewerkt worden. 
Bereikbaarheid vanuit Vijfhoek is natuurlijk ook 
dramatisch (je gaat niet snel langs) Verleiding kan 
zijn als er producten zijn die echt uniek zijn. 
Winkelcentrum Vijfhoek heeft zo op zaterdag zijn vis. 
Dat is de moeite waard. Alle overige producten zijn in 
de winkels (de hele dag/avond, bijna 7 dagen in de 
week) voldoende of beter beschikbaar. 

• Tijden: 5 uur dicht is zeker in de zomer minimaal een 
uur te vroeg. Visaanbod is qua variatie in vergelijking 
met Apeldoorn zeer beperkt. Waarom staat de 
donderdagmiddagmarkt in Schalkhaar overigens niet 
in het lijstje? 

• Tijdens het Dickensfestijn de reguliere markt 
verplaatsen naar Grote Kerkhof en een echte 
Kerstmarkt (zie bv Vreemarkt Maastricht) faciliteren. 
De versmarkt is een blamage na het uitlopen van de 
Walstraat en meer dsn een gemiste kans voor oa 
eigen horeca ondernemers. Het kerstgevoel kan zo 
langer vastgehouden worden met een alom 
kerstsfeer en een aangrenzend winkelgebied. Nu 
lopen de toeristen de vis- en loempialucht in... 

• Toegankelijke p en r met dagkaart parkeren en ov Of 
gewoon goedkoop buskaartjes voor een dag 

• Twello heeft spaarsystemen met stempels en 
stickertjes en leuke acties, bij voorbeeld met Kerst 

• Unieke markten (goede vrijdagmarkt - boekenmarkt) 
nodigen wel meer uit tot een bezoek 

• Vaker en ook, af en toe, id middag open. 

• Van de non-food-producten is de kwaliteit vaak slecht 
tot heel slecht. Ik kan bij de kringloopwinkel betere 
spullen vinden. In het algemeen vind ik weinig tot 
geen duurzame producten op de markt. Het 
biologische stuk van de markt is nog maar miniem 
waardoor het voor mij niet zo interessant meer is om 
daar naartoe te gaan. 

• Variatie in aanbod in combinatie met snuisterijen, 
brocante, boeken ect 

• Variatie in kwaliteit en diversiteit 

• Variëren in vermaak voor de kinderen, die aftandse 
draaimolen en draaiorgel zijn niet echt van deze tijd. 

• Veel kramen zijn onaantrekkelijk: lelijke kleding, 
tassen en junk food. De markt groeit niet mee met 
nieuwe trends zoals meer organic food, mooi 
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uitgestald biologisch fruit en de kramen zien er 
onaantrekkelijk uit. Er zou eens geïnvesteerd kunnen 
worden in een meer moderne trendy uitstraling. Een 
foodtruck lijkt mij geen goed plan met alle horeca op 
de Brink en binnenstad. De markt en de horeca 
dienen hand in hand te gaan. 

• Veel lege plekken op de zaterdagmarkt. Anders 
indelen zodat het wat compacter lijkt is misschien een 
optie. 

• Veel meer uitbreiden, het is nu de meest trieste markt 
(zaterdag) die ik ken 

• Verbeteren parkeermogelijkheden bij de markt 

• Vergeleken met een aantal jaar geleden is het 
aanbod echt niet zo interessant meer. En de sfeer is 
ook anders, minder leuk 

• Vermaak voor kinderen (bijv. springkussen o.i.d.). 

• Vind lastte tijd rommelig wat betreft vis kramen, 
vroeger was het gezelliger met een kraam van de 
Graaf en vis was lekkerder. 

• Visaanbod is vergeleken met Apeldoorn mager, maar 
ik begrijp ook dat het wel moet verkopen. 

• Voldoende parkeergelegenheid Voldoende ruimte 
tussen de stallen met het oog op toenemend aantal 
invalide voertuigen 

• Voor mij gaat het bij markten om de beleving. En die 
suggestie over geur laat me ook realiseren dat het de 
vorm van presentatie is in veel zuidelijker landen die 
mij trekt. Alleen dat zal wel een hygiëne ding zijn. 

• Voor mij mag de olijvenkraam van SIMA, die nu 
alleen op de vrijdagmarkt staat, ook op zaterdag gaan 
staan. 

• Voor wat betreft de marktkooplieden zou ik graag 
zien dat het voor hen gunstiger en aantrekkelijker zou 
worden om op de markten op de Brink te staan. 
Onder meer doormiddel van de pachtprijzen te 
verlagen en daarmee een meer concurrerende positie 
in te nemen ten opzichte van aangrenzende 
gemeentes. 

• Vooral meer kramen en stoffen kraam. 

• Voordeel van de markt is dat je groente en fruit kan 
meenemen zonder plastic wat je wel in de supermarkt 
ziet. De olijven zijn lekkerder en het kaasaanbod 
breder. Ik denk juist inzetten op die zaken die je in de 
supermarkt niet hebt, verpakkingen die je kunt 
hergebruiken, minder verpakkingen, goedkoper als 
de supermarkt. En de vis is natuurlijk is bijna nergens 
zo goed te krijgen als op de markt 

• Voorheen vaak naar de markt op de Brink. Meestal 
op zaterdag. Nu is het moeilijk om in de binnenstad 
de auto te parkeren. Lange wachttijd voor de 
Centrumgarage. Andere plekken vaak vol. Door de 
parkeerprijs en veel tijd kwijt zijn geen interesse meer 
in de markt op de Brink. Gaat ook ten koste van 
horeca op de Brink. 

• Voorkom lege plekken en kramen (2x keer genoemd) 

• Voornamelijk bereikbaarheid en drukte op 
zaterdagochtend op de Brink vind ik niet uitnodigend. 
De markt op de beestenmarkt is op een 
doordeweekse werkdag voor mij. 

• Vrijdag en zaterdag markt op de Brink combineren op 
zaterdag 

• Waaraan het ligt weet ik niet, maar de markt in 
Apeldoorn bezoek ik vaker dan de markt in Deventer. 
Er is meer gezelligheid. 

• Wat gezelliger en een aanbod kwaliteit. Ik zelf vind 
het nu maar een armoedige bedoening op de beide 
Brink-markten 

• Wat ik vooral niet goed vind aan de markt op de brink 
,is dat je op die momenten niet op de fiets mag rijden 
terwijl dat voor mij ( Parkinson patiënt) juist het 

middel is wat ik nodig heb om mijn boodschappen te 
vervoeren. 

• Wat meer échte- en originele standwerkers, 
optredens van het liefst plaatselijke talenten, 
misschien meer uitleg bij interesse herkomst 
artikelen, oude beroepen, kunst en inderdaad 
misschien food-trucks. 

• Wat meer variatie in kramen. Veel dezelfde kleren en 
maar 1 stoffenkraam. 

• Wat mij betreft Schagen we de markten af, zie het nut 
er niet van in, zeker niet met een ruim aanbod van 
winkelcentra en grote supermarkten en online 
shopping. Ik kom er nooit en vermijd de winkelcentra 
wanneer er die dag markt is (bv Keizerslanden) 
omdat je gelijk ook niet meer parkeren kunt als je 
naar bv de AH wilt. 

• Wat wij op de markt missen is een stand met “grote 
maten”-kleding voor betaalbare prijzen. 

• Weer meer verschillende soorten kramen. Kraamgeld 
verlagen dan komen er misschien meer 
inschrijvingen. 

• Weer meerdere stoffenkramen op de markt. 
Dekbedden / kousen /sokken etc. In het algemeen 
zorgen voor een uitgebreid assortiment. 

• Wekelijks bezoeken wij onafhankelijk van elkaar, de 
dinsdag-de vrijdag- en de zaterdagmarkt. Vaker lijkt 
me niet mogelijk. Wel is het nodig vooral in de 
vakantietijd de kramen compacter op te stellen. 

• Wellicht een ruimte waar je kunt zitten om je 
gekochte etenswaren op te eten. Soort van terras 

• Wellicht meer kraampjes, vond het vroeger gezelliger 

• Wisselkraam waar elke week een andere 
(vrijwilligers-)organisatie zich kan presenteren 

• Word moeilijk want het winkelcentrum zit dichtbij en 
daar zijn de producten niets duurder. 

• Worstkoningin op vrijdag en bloemenman van de 
zaterdag (bij de Keizerstraat) ook op vrijdag. 

• Zelf ga ik elke zaterdag. Dat zal niet meer worden of 
op andere plekken. De Brink markt geeft wel vaker 
lege plakken, dat vind ik jammer. Wellicht een beetje 
laten opschuiven van kramen; die naast de Waag 
bijvoorbeeld. Ik weet van de op handen zijnde 
veranderingen die het voor starters haast onmogelijk 
maakt om te starten. Graag dus daar rekening mee 
houden!!! 

• Zelf zou ik de vrijdagochtend markt en de zaterdag 
dag markt het liefst omgedraaid zien. Op zaterdag is 
nu het hele plein de grootste dag bezet wat minder 
ruimte geeft voor de terrassen en eventuele 
evenementen. Nog beter zou zijn de zaterdag markt 
naar het Grote Kerkhof verhuizen, aangezien dat nu 
autovrij is. Zo ontstaat er op zaterdag op de Brink 
meer ruimte voor horeca en evenementen. 

• Zet het draaiorgel in een geluiddicht museum zodat 
er geen onschuldige oren meer aangerand worden. 

• Zorg dat de markt voor marktkoopman ook 
interessant blijft, nu bij minder weer (minder omzet) 
nog al eens lege plekken. alle geuren door elkaar in 
de buurt van de fontein niet prettig, nodigt ook niet uit 
om daarbij in de buurt voor/na boodschappen doen 
om terrasje te pakken. daarnaast is de gemiddelde 
Nederlander al veel te zwaar dus tandje minder met 
eettenten mag best 

• Zorg dat de prijzen significant lager zijn dan in de 
winkels. 

• Zorg, in ieder geval, dat de fiets verboden wordt! 

• Zorgen dat er voldoende kramen zijn, zodat er geen 
verdere leegloop is. 

• Zorgen voor meer en aaneengesloten kramen 

 


